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Zápis z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lutile 

konaného dňa 22.03.2023 
 

 

 

Prítomní:  

 

poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva 

Lásková, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak,        

Ing. Andrea Žiaková 

 

Starosta obce Lutila – Peter Knopp  

Hl. kontrolórka Obce Lutila – Ing. Monika Šťastná 

 

Občania: Mária Olajcová, 

 

  

Bod č.1. – otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva viedol starosta obce Peter Knopp.  

Privítal prítomných na riadnom zasadnutí OZ, ktoré sa začalo o 17:01 hod.. 

 

Starosta obce konštatoval, že je prítomných 7 poslancov z celkového počtu 9. 

Zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 

 

Zo zasadnutia sa ospravedlnili poslanci: Ing. Jozef Jurkemík, a Ing. Ján Meliško 

 

 

Bod č.2. – určenie zapisovateľa zápisnice  

 

Za zapisovateľku určil Ivanu Mesiarikovú – pracovníčku obecného úradu. 

 

 

Bod č.3. – voľba návrhovej komisie 

 

Starosta obce navrhol za predsedu návrhovej komisie Jozefa Murgaša, a za členov Slavomíra 

Pružinu a Evu Láskovú. 

 

Hlasovanie, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení. 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 31/2023 bolo prijaté jednohlasne. 
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Bod č.4. – schválenie návrhu programu 

 

Program obecného zastupiteľstva 

Starosta obce uviedol, že poslanci návrh programu dnešného zasadnutia dostali elektronicky 

s pozvánkou.  

Hlasovanie za program zasadnutia OZ: 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie návrhu programu 

5. Pripravované projekty  

- Rekonštrukcia Kultúrneho domu v Lutile 

- Navýšenie kapacity Základnej školy s materskou školou v Lutile 

- Rekonštrukcia Družstevnej ulice 

6. Verejná súťaž „Borinka“ – vyhlásenie výsledkov 

7. Úprava cenníka OcÚ a Tenisové kurty 

8. Majetko-právne vzťahy  

- Šimon – zriadenie vecného bremena 

- Dušan Neuschl – predaj pozemku 

9. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

10. Záver 

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Návrh programu zasadnutia bol schválený uznesením č. 32/2023, jednohlasne. 

 

 

Bod č. 5. – Pripravované projekty 

 

Rekonštrukcia KD – cena projektovej dokumentácie je 9 800€, v tom je zahrnutá, elektroinštalácia, 

okná, strecha, zateplenie, kúrenie aj fotovoltarika. 

 

Navýšenie kapacity ZŠ a MŠ – starosta uviedol, že momentálne zisťuje, či bude možné čerpať dve 

dotácie v rámci jedného projektu. Nakoľko okres Žiar nad Hronom je oprávnenou lokalitou vo 

výzve na navýšenie kapacity Materských škôl, ale nie Základných škôl. V prípade, že by obec 

dostala dotáciu len na jednu časť projektu, nemá vlastné prostriedky aby dofinancovala druhú časť. 

Do projektu pôjde obec len v prípade, že bude mať schválených 100% dotácie. 

 

Rekonštrukcia Družstevnej ulice („Kooperačnej cesty“) – súčasťou výzvy sú aj „podprojekty“ – 

vetrolamy, vodozádržné opatrenia, výsadba krov a stromov – všetky projekty majú enviromentálny 

charakter. Cieľom je vytvoriť rekreačnú zónu pre občanov. Cena projektu je 25 000€, bolo 

oslovených 7 projektantov, záujem má len jeden, nakoľko sa jedná o náročný proces.  

 

Je potrebné schváliť uznesenia pre každý projekt samostatne, kde OZ schváli jeho realizáciu. 
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Diskusia – Michal Michalík – ako predseda stavebnej komisie predniesol stanovisko, ku ktorému 

dospela komisia na svojom zasadnutí. Komisia odporúča schváliť realizáciu všetkých troch 

projektov. 

 

Hlasovanie za schválenie realizácie projektu „Rekonštrukcia KD“  

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 33/2023 bolo schválené jednohlasne. 

 

Hlasovanie za schválenie realizácie projektu „Navýšenie kapacity Základnej školy v Lutile“  

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 34/2023 bolo schválené jednohlasne. 

 

Hlasovanie za schválenie realizácie projektu „Navýšenie kapacity Materskej školy v Lutile“  

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 35/2023 bolo schválené jednohlasne. 

 

Hlasovanie za schválenie realizácie projektu „Rekonštrukcia Družstevnej ulice“  

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 36/2023 bolo schválené jednohlasne. 

 

 

Bod č. 6. – Verejná súťaž „Borinka“ – vyhlásenie výsledkov  

 

Starosta informoval, že 14. marca 2023 zasadla Komisia finančná, obecného majetku 

a podnikateľskej činnosti, ktorá vyhodnotila ponuky predložené vo Verejnej súťaži. 

 

Eva Lásková – predseda Finančnej komisie. 

Finančná komisia za prítomnosti všetkých troch členov otvorila obálky s predloženými návrhmi 

dňa 14.03.2023 o 15:30 na Obecnom úrade v Lutile. Do obchodnej súťaže sa prihlásili dvaja 

záujemcovia: Alžbeta Kollárová a spoločnosť LIASIM s.r.o.. Finančná komisia po vyhodnotení 

ponúk odporúča obecnému zastupiteľstvu uzatvoriť nájomnú zmluvu so spoločnosťou LIASIM 

s.r.o., zastúpenú konateľom Františkom Páleníkom. Spoločnosť LIASIM predložila výhodnejšiu  

ponuku s ročným nájmom vo výške 3 800€. 
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Diskusia –  Andrea Žiaková – ako členka finančnej komisie, chcela upresniť dôvody, prečo 

komisia určila za víťaza spoločnosť LIASIM. Rozhodujúcim kritériom bola v prvom rade cenová 

ponuka. Okrem toho má konateľ spoločnosti, František Páleník v oblasti prevádzkovania 

pohostinských zariadení dlhoročné skúsenosti, zatiaľ čo p. Kollárová nemá v súčasnosti ani 

založenú živnosť, čím by sa otvorenie pohostinstva značne predĺžilo. Komisia sa zaoberala aj 

predloženými podnikateľskými zámermi, zatiaľ čo plán p. Kollárovej komisia považuje za trošku 

nereálny, aj keď zaujímavý, oslovila ich viac ponuka p. Páleníka. 

Starosta – skonštatoval, že budova potrebuje finančnú investíciu, len maľovanie strechy je 

vyčíslené na 5 000€ a tomu sa obec nevyhne. 

Pružina – odporučil že nájom by sa mal investovať do budovy. Lepšie ako preplácanie nákladov 

na zveľadenie budovy, teda odpúšťanie nájmu bude, keď bude rekonštrukciu robiť obec ako 

vlastník budovy. 

Čierny – navrhol prehodnotiť maľovanie strechy, a zvážiť skôr výmenu krytiny, nakoľko súčasná 

strecha bude o pár rokov znovu potrebovať ďalšiu investíciu. Výmena by teda mohla byť finančne 

úspornejšia a efektívnejšia.  

Starosta – skonštatoval, že sa tým bude zaoberať a dá vypracovať nejaké ponuky.  

 

Hlasovanie za vyhlásenie spoločnosti LIASIM za víťaza verejnej obchodnej súťaže. 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 37/2023 bolo schválené jednohlasne. 

 

 

Bod č. 7 – Úprava cenníka OcÚ a Tenisové kurty 

 

Návrh cenníkov bol zaslaný poslancom spolu s pozvánkou. Nakoľko v súčasnosti rastú ceny 

tovarov a služieb, a najmä elektriny. Bolo potrebné prehodnotiť položky v cenníku služieb 

poskytovaných Obecným úradom a Tenisovými kurtami. Väčšina z cien nebola menená niekoľko 

rokov. Súčasťou prenájmu niektorých služieb budú aj Zmluvy na prenájom, v ktorých bude určené 

kto a za akých podmienok môže majetok obce užívať.  

 

Diskusia –  Murgaš – navrhol, že niektoré ceny sú podľa neho stále nízke a kľudne by mohli byť 

aj vyššie, napríklad prenájom rebríka by zdvihol na 10€, prenájom multikáry by určil radšej dobou 

prenájmu ako km, napríklad 20€/hodinu a ďalej, preto navrhol aby sa cenníkom ešte podrobne 

zaoberali na pracovnom stretnutí a schvaľovali ho až na ďalšom zastupiteľstve. 

 

Hlasovanie za schválenie cenníkov  

Za:  0 

Proti: 7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 38/2023 nebolo prijaté. 
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Bod č. 8 – Majetko – právne vzťahy 

Marek Šimov 

Na minulom zasadnutí bol schválený zámer, takže teraz je potrebné schváliť uzatvorenie zmluvy 

Diskusia – nikto 

 

Hlasovanie za uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 39/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

Dušan Neuschl 

Na poslednom zastupiteľstve bol p. Neuschlovi schválený predaj pozemku podľa cenníka.                

P. Neuschl žiada prehodnotiť kúpnu cenu, nakoľko na pozemku sa nachádza vodovodné potrubie 

a stĺp elektrického napätia.  

 

Diskusia – Murgaš, Lásková 

Murgaš – pozemky v obci sa predávajú 50€/m2. Ak p. Neuschl nie je spokojný s cenou, nech si 

posunie plot. 

Lásková – tiež odkupovala pozemok pred domom kde je ochranné pásmo sietí za oveľa vyššiu 

cenu. Nesúhlasí so znížením ceny. Ak má p. Neuschl napriek tomu záujem o kúpu, môže kúpnu 

cenu uhradiť na splátky, ak je to naraz veľa. 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie žiadosti   

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 40/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

Hlasovanie za schválenie žiadosti  p. Neuschla 

Za:  0 

Proti: 7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 41/2023 nebolo prijaté 

 

 

Bod č. 9. – rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

 

Olajcová -  sa dožadovala riešenia svojej žiadosti o odkúpenie pozemku, ktorý údajne kúpila 

s manželom v roku 1979, žiadosť mala predložiť v roku 2019  a podľa jej názoru by sa už 

zastupiteľstvo malo zaoberať jej žiadosťou. 
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Pružina – jej opakovane pripomenul, že obec nie je vlastníkom pozemku o ktorý má záujem, o čom 

bola informovaná a čo jej bolo už viac-krát vysvetlené aj pracovníčkami obecného úradu, a preto 

sa obecné zastupiteľstvo nemôže zaoberať jej žiadosťou.  

Napriek tomu sa p. Olajcová dožadovala riešenia svojej žiadosti. Starosta ju opakovane vyzval, 

aby predložila doklady k majetku o ktorom tvrdí, že ho s manželom kúpila a odobral jej slovo. 

 

Starosta ďalej informoval poslancov, že žiadosť o umiestnenie zrkadiel na Štefánikovej ulici bola 

dopravným inšpektorátom schválená, rovnako ako zmena hl. cesty na Moyzesovej ulici. 

Momentálne dal vypracovať ponuku na dopravné značky. Časom bude umiestnený aj radar. 

 

 

Bod č. 10. – záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť, a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Lutile 

o 18:10. 

 

Zapísala: Ivana Mesiariková 

 

          

 

 

 

Podpísané v Lutile dňa 29.03.2023     

 

                                                                                                           Peter  K n o p p   

            starosta obce 

 

 

 

 

 
 


